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Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 10. november 

2008 følger hermed velfærdsministerens endelige svar på spørgsmål 

nr. 6 (BOU Alm. del). 

 

 

 

 

Spørgsmål nr. 6: 

 

” Idet der henvises til vedlagte artikel bedes ministeren oplyse, hvad status 

er for de forhandlinger med kommunerne om billige ungdomsboliger, som 

hun nævner sidst i interviewet, at hun vil påbegynde efter valget.” 

 

 

Svar: 

Som omtalt i min besvarelse af spørgsmål 5 har jeg anmodet det nedsatte 

udvalg om styringen af den almene boligsektor om efterfølgende yderligere 

at undersøge mulighederne for at reducere startlejen og indføre en inca-

mentsbaseret styring af anskaffelsessummerne til erstatning af maksimums-

beløbsordningen. Udvalgets overvejelser vil omfatte alle typer almene boli-

ger og således også almene ungdomsboliger. KL er repræsenteret i udval-

get og har derigennem mulighed for at fremkomme med sine synspunkter. 

Udvalgsarbejdet er som bekendt ikke afsluttet endnu. 
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